
PROTOKOt NR XV/2016
Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 25 SIERPNIA 2016 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZE.DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15
Liczba obecnych - 14/vv tym radny A.Bronowski i radny J.Trzonek przybyli w trakcie obrad/
Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:
Wojt Gminy - Marian Holak

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z listq obecnosci.

Porzadek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.
3. Przyje.cie protokotu z poprzedniej sesji.
4. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu gminy na 2016 rok,
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

5. Zapytania i wolne wnioski.

6. Sprawy rozne.

7. Zakoriczenie obrad.

PUNKT 1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy
Budziszewice, po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na pi^tnastu radnych obecnych jest

dwunastu.

PUNKT 2

PRZEDSTAWIENIE PORZ^DKU OBRAD

Przewodniczacy Rady Gminy - Piotr Jagietto - przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czym

zapytat o uwagi.
Uwag nie zgtoszono.

PUNKT 3
PRZYJECIE PROTOKOtU Z POPRZEDNIEJ SESJI

Protokot Nr XIV/2016 wytozono do wgla.du.
Przewodniczacy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.



Uwag nie zg/oszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem protokotu z poprzedniej
sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 11

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 1

Protokot z poprzedniej sesji przyjqto.

PUNKT4
PODJECIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu gminv na 2016 rok.

(Przybyt radny Andrzej Bronowski: obecnych -13)

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - powiedziata, ze zblizajq S'IQ Dozynki Gminne w zwia.zku z

czym konieczne jest dokonanie pewnych przesunie.c. Poinformowata min. ze proponuje s\§

zwie.kszenie planu dochodow budzetu gminy o kwote, 8.497,00zt.

Plan dochodow po zmianach wyniesie 8.610.316,85zt, z czego:

- dochody bieza.ce - 8.504.196,85zt;

- dochody maja.tkowe - 106.120,00zt.

O 13.497,00zt proponuje si^ rowniez zwi^kszenie planu wydatkow budzetu gminy. Ich plan po

zmianie wyniesie 8.721.196,85zt, z czego:

- wydatki biezqce - 7.811.838,85zt,

- wydatki majqtkowe - 909.358,00zt.

Poza tym zwi^ksza si^ limit wydatkow na realizacj^ rocznych zadah inwestycyjnych o kwote,

5.000,00zt.

O taka. samq kwotQ zwi^ksza si^ takze plan przychodow budzetu. Plan ten po zmianie wyniesie

307.048,00zt.

Naste.pnie omowila proponowane zmiany, po czym poprosita o pytania.

Pytari nie zg/oszono.

(Przybyt radny Janusz Trzonek: obecnych -14)

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

Gminy na 2016 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za przyjQciem -14

• przeciw - 0
• wstrzymato sie, - 0

Uchwat% przyfeto.
Uchwata Nr XV/86/2016 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2016 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

2) zmianv Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - omowita zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy.

2



Powiedziata min. ze w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016-2019 dokonano zmian
w zatqczniku nr 1 i tak:

1) w zakresie dochodow:

- dla roku 2016 zaktualizowano plan dochodow do wysokosci wynikajqcych z zarza.dzeri

i uchwaty zmieniaj^cej budzet na 2016 rok. Dochody ogotem i dochody bieza.ce zwie_kszono

o 51.745,42zt, w tym:

• dochody z tytutu dotacji i srodkow przeznaczonych na cele biezqce zwi^kszono

o 44.735,00i\;

2) w zakresie wydatkow:

- dla roku 2016 zaktualizowano wydatki do wysokosci wynikaja.cych z zarza.dzeh i uchwaty

zmieniaja.cej budzet na 2016 rok. Wydatki ogotem zwie.kszono o 56.746,42,00zt,z tego

wydatki biezqce o 51.746,42,00zt, a wydatki maja.tkowe o 5.000,00zt;

3) w zakresie przychodow budzetu:

- plan przychodow ogotem, w tym z tytutu wolnych srodkow zwi^kszono o 5.000,00zt;

4) w zakresie informacji uzupetniajqcych o wybranych rodzajach wydatkow budzetowych,

dostosowano plany wydatkow do dokonanych zmian w planie wydatkow na 2016 rok, i tak:

- planowane wydatki biezqce na wynagrodzenia i sktadki od nich naliczane zwie,kszono

o 5.524,00 zt,

- nowe wydatki inwestycyjne dla roku 2016 zwi^kszono o 5.000,00zt.

Naste.pnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za przyj^ciem -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0

Uchwaty przyfeto.
Uchwata Nr XV/87/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zaiqcznik do niniejszego protokotu.

/Ogtoszono przerw^./

PUNKT 5 i 6
ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI
SPRAWY ROZNE

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze jak wszyscy wiedzq w najblizszq niedziel^ odb^dq si^ Dozynki

Gminne. Uroczystosc tradycyjnie rozpocznie SJQ od Mszy Swi^tej o godzinie 11.00. Nast^pnie

korowod dozynkowy przejdzie na plac obok urze_du. Po powitaniu wystqpi orkiestra gminna.

Przewidziany jest takze godzinny wyst^p Zespotu Piesni i Tahca Ciebtowianie. W odroznieniu od lat

ubiegtych w tym roku zaplanowalismy takze wyste.p Gwiazdy muzyki cyganskiej tj. Don Wasyla z

zespotem Roma. Mamy nadziej^, ze to przyczyni siQ do wie>szej liczby gosci.



W odroznieniu od lat ubiegtych nie b^dzie duzego namiotu. B^da, tawki i stoty- mam nadziej^, ze w
wystarczajqcej ilosci. Poza tym mamy takze zjezdzalnie dla dzieci - be,da, one tak jak w latach
ubiegtych - nieodptatne.

Dodat, ze koszt tegorocznych Dozynek to okoto 20.000,00zt. Niemniej w biez^cym roku na

organizacje. Dozynek udato si§ od sponsorow pozyskac 7.000,00zt. Koszty poniesione przez Gmine,
b^da, WJQC porownywalne do lat ubiegtych.

Naste,pnie nadmienit, ze przymierzamy sie. do tego, aby w tym roku po raz ostatni zorganizowac

kiszenie kapusty. Tak naprawd^ bowiem jest to impreza dla gosci przyjezdnych, a nie dla naszych

mieszkaricow. W zamian b^dziemy chcieli zrobic ,,cos" w plenerze, na poczqtku lata. Be,dq wowczas
mogli w takiej imprezie uczestniczyc wszyscy zainteresowani, nie b^dzie problemu z za matym
lokalem.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - powiedziat, ze ma dla radnych propozycj^ do

rozwazenia. Chodzi mianowicie o to, aby radni sfinansowali wyst^p Zespotu Piesni i Tarica
Ciebtowianie. Dodat, ze nie mamy sponsorow z terenu naszej Gminy wie^c dobrze bytoby, aby Rada to

zrobita.

Radny - Dariusz Smoleh - zapytat czy w ogole ktos rozmawiat na ten temat z naszymi
przedsi^biorcami.

Wojt - Marian Holak - zapytat, a czy radni rozmawiali?

Dodat, ze nie mamy w tej kwestii najlepszych doswiadczen.
Radna - Aneta Nawrocka - powiedziata, ze jej zdaniem w tym roku i tak mamy spora. kwotQ od
sponsorow i to powiedzmy sobie uczciwie - dzi^ki staraniom Pana Wojta. Dozynki, w porownaniu

do lat poprzednich 53 naprawde. atrakcyjne. Jezeli wi^c ktos ma ochote^ dac na ten eel, to dajmy i nie

rozwodzmy SJQ nad tym.
Radny - Andrzej Bronowski - zapytat o kolektory.
Wojt - Marian Holak- powiedziat, ze mamy 20 che.tnych.
Radna - Barbara Wozniak- zaproponowata aby gmina przyst^pita do programu szlachetna paczka.

Nast^pnie powiedziata, ze jest to ogolnopolski projekt pomocy rodzinom znajdujqcym sie. w trudnej
sytuacji materialnej, realizowany przez Stowarzyszenie WIOSNA.
Dzi^ki zaangazowaniu wolontariuszy, darczyhcow i dobroczyhcow przed swie,tami Bozego Narodzenia

rodziny otrzymuj^ paczki odpowiadajqce ich indywidualnym potrzebom.

Mechanizm dziatania akcji opiera si^ na prywatnych darczyncach, ktorzy odpowiadajq na potrzeby

osob najbardziej potrzebujqcych ze spotecznosci lokalnych. Potrzeby te sq identyfikowane przez

wolontariuszy i umieszczane w anonimowej internetowej bazie danych. Z tej bazy darczyncy moga,

wybrac rodzin^, ktorej chc^ pomoc. Co roku w okolicach listopada mozna wybrac rodzin^ na stronie

internetowej akcji i przygotowac dla niej paczk^.
Gtownq zasadq Szlachetnej Paczki jest pomaganie rodzinom, ktore chcq zmienic swoj^

sytuacjq. Dziataniem projektu w kazdym rejonie kieruje lider, koordynujqcy prac^ wolontariuszy.
Darczyhcq w projekcie Szlachetna Paczka moze zostac kazda zainteresowana osoba.
Dla dziatania akcji niezbe.dna jest takze pomoc dobroczyncow. Dobroczynca to osoba, ktora inwestuje

srodki finansowe w Szlachetnq Paczk^.
Wolontariuszem moze zostac kazdy, kto ukohczyt 18 lat. Zgtosic nalezy SJQ przez strong internetowq
wybieraj^c rejon, do ktorego s\q aplikuje. Nast^pnie lider rejonu umawia sie, z kandydatem
na rozmowQ rekrutacyjna.. Po niej zapada decyzja czy jest sie, wolontariuszem. Kazdy wolontariusz

musi odbyc szkolenie.



Wolontariusz opiekuje S'IQ 2-3 rodzinami. Na spotkaniach z nimi zbiera mozliwie jak najbardziej

szczegotowe dane, ktore pozwolq podjqc mu decyzjQ, czy rodzina powinna zostac wtqczona do

projektu, zgodnie z przyj^tymi przez projekt kategoriami. Potem wolontariusz dba o to, aby paczka

dedykowana jego rodzinie byta przygotowana zgodnie z potrzebami rodziny.

Radny - Mieczystaw Mikinka - jezeli mozna komus pomoc to dlaczego nie.

Radny - Mirostaw Matysik - poprosit o rowniark^ na drogQ pod lasem od Teodorowa. Dodat, ze

obecnie trudno jest tamt^dy przejechac.

Radna - Dorota Kowalczyk - zapytata o spraw^ budowy wiezy.

Wojt- Marian Holak - czekamy na rozstrzygni^cie do konca sierpnia.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - poprosit aby pomyslec cos w sprawie podjazdu - moze troche^

destruktu - nie jest drogi.

Wojt - Marian Holak - problem w tym, ze go nie ma.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - powiedziat, ze wie gdzie jest.

PUNKT 7

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto -dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamknqt XV

Rady Gminy.

Przewodmpzacy Rady Gminy

£j^q/t'tt&r

Piotr Jagietto


